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REFERAT AF BESTYRELSESMØDE NR. 2 

TIRSDAG DEN 30. AUGUST 2011 kl. 18. 

 

Til stede: Klavs Andreassen, Lone Klamer, Kresten Valdal, Anders Nielsen, Søren Jakobsen, 

Søren Nielsen, Jack Schytt, Mette Bjersing, Erik Jonas Pedersen, Ulla Maltesen, Kim 

Christrup og Anders Hebo. 

 

Afbud:  Ingen. 

  

Referent: Erik Jonas Pedersen. 

 

 

Dagsorden. 

 

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

 

Pkt. 2: Siden sidst. 

Mette Bjersing og Klavs Andreassen deltog i Peter Jensens 50 års fødselsdag. I for-

bindelse med skybruddet i sommers, er en del gammelt materiale i kælderen blevet 

skadet. Dog ikke noget af større betydning. 

 

Pkt. 3: Økonomi. 

Kresten Valdal var fortrøstningsfuld med hensyn til regnskabet for sidste sæson. Der 

er stadig nogle udeståender som husleje og udgifter til uddannelse. Der forventes et 

underskud på ca. kr. 20.000. 

 

Pkt. 4: Ny vej for fremtidens badminton. 

Klavs Andreassen orienterede om status for ”fremtiden badminton”, herunder økono-

mi og fælles aktiviteter. Dette gav anledning til en livlig diskussion. 

Kresten Valdal savnede en formålsparagraf, skal badminton f.eks. styrkes i kredsene 

ved den nye organisation? 

Mette Bjersing havde bekymringer ved ”ikke overskudsgivende arrangementer”, skal 

de finansieres ved brugerbetaling? 

Anders Nielsen havde bekymringer om den nye organisation ville servicere klubberne 

bedre end nu. SBKr. havde efter hans opfattelse et fint samarbejde mellem ansatte, be-

styrelse og klubber, og spurgte om dette ville blive bedre? Samarbejdet med DBF er 

ikke altid smertefrit f.eks. med hensyn til økonomi og BadmintonPeople. Vil klubber-

ne vinde ved den nye organisation? Med hensyn til økonomien, mente Anders Niel-

sen, at det ville være nødvendigt, at kun én person bogførte, da forskellige minikasse-

rer vil bogføre forskelligt selv med de samme regler. Han mente, at fælles regler for 

holdturnering ville være fint. 

Mette Bjersing var til dels enig med Anders Nielsen og nævnte en række andre pro-

blemer: 

 Fristen til beslutning for kort 

 Overskud på kerne aktiviteter, hvordan indgår de i blok tilskuddet 

 Interne aktiviteter 

 Økonomistyring 

 Interessen fra centralt hold for klubberne 

 Definition af kredsstyrelsen 

 Formål 
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Kresten Valdal fandt, at fælles regler ville være godt. 

Klavs Andreassen mente, at DBF kunne tvinge kredsene til at have obligatoriske akti-

viteter. 

Anders Nielsen mente, at antal medlemmer i HB godt kan reduceres og spurgte om 

den foreslåede aktivitetsbestemte kontingent kan anvendes, hvis kredsene bibeholdes 

som juridisk enhed. 

Bestyrelsen går ikke entydigt ind for den nye struktur. Man synes, det er en god idé 

med de obligatoriske aktiviteter og ensartede regler. Derimod er bestyrelsen imod at 

nedlægge kredsene som juridiske enheder med egen økonomi, hvorved kredsbestyrel-

serne er uden reel indflydelse. Bestyrelsen har også frygt for den øgede centralisering. 

 

Pkt. 5: Boldaftale. 
Klavs Andreassen har endnu ikke modtaget svar fra alle. Når alle svar foreligger, vil 

de blive sendt pr. mail til bestyrelsen. 

 

Pkt. 6: Nyt fra udvalgene. 

 SSU. Intet 

 USU. Træningssamling i HBK, SBKr. vil ikke betale. Flere klubber forlanger 

betaling for udlån af haller, idet de selv skal betale for lys, rengøring osv. 

 VETU. Intet 

 BREDU/udviklingskonsulent. Kim Christrup fortalte, at alle kurser er plan-

lagt frem til næste år ( TEKNIKA, MINITON og 7 samlinger). Indbydelser 

ligger klar. Man har set en stigende medlemsfremgang for de klubber, der af-

holder kurserne. Kim Christrup tager sig af skolebadminton 13 steder i landet, 

og har derfor ikke så meget tid til konsulentarbejdet. Der bliver finalestævne i 

uge 40, og det bedste hold deltager i VM i skolebadminton i Portugal. 7. til 10. 

klasser deltager, og holdene er 4 drenge + 4 piger. I forbindelse med flere 

klubber til DBF, vil der blive ansat frivillige klubrådgivere (konsulenter), lige-

som alle DGI klubber kan få et gratis medlemskab af DBF i 2½ år. I denne 

forbindelse sender Anders Hebo indmeldelsesblanketter til Kim Christrup. 

 DU. Intet 

 Sæsonplanlægning og Holdturnering. Intet 

 Holdturneringen. Intet 

 IT. Udvalgene bedes kontrollere, de forskellige links på hjemmesiden, idet 

mange er blevet ændret i forbindelse med Badminton Danmarks nye hjemme-

side. 

 AU. Intet 

 

Pkt. 7: Næste bestyrelsesmøde. 

Næste bestyrelsesmøde den 5. oktober 2011. 

 

Pkt. 8: Eventuelt. 

Faktura bliver i fremtiden udsendt elektronisk. 

 

 

 

 

 

 

Mødet slut kl. 22.10    godkendt 


